
Intervju med Bengt Sörlin, SKÖ! 
 

Boulefrågor: 

 

1. Hur kom det sig att du började spela boule?  

I mitten av 90-talet ordnades en boulebana på jobbet och då var vi några kollegor som 

utnyttjade den under luncherna. 

 

2. Hur skulle du beskriva dig själv som boulespelare? 

Lugn och analytisk. 

 

3. På vilken position i laget spelar du helst och varför? 

Eftersom mitt skytte är lite svajande, så går jag helst i mitten. 

 

4. Vilken/vilka är din/dina största framgång/framgångar på boulebanan? 

Vid DM i Kalix 2017 tog jag silver tillsammans med Lennart o Maggan Helgsten. 

 

 

 

5. Kan du berätta om någon rejäl besvikelse på bouleplanen?  

Nä, det är ingenting jag gräver ner mig i. 

 

6. Vilken är din starkaste egenskap som boulespelare? 

Lugnet. 

 

7. Har du något mål inom boulen? 

Hålla på tills jag inte orkar längre. 

 

8. Skulle du kunna berätta om någon speciell händelse under någon av alla 

bouletävlingar du spelat? 

Vid en seriematch i Sollefteå stod det 12-12 och vi hade slut på klot, men låg ”på lillen”. 

Kulan (som sällan skjuter) hade 2 klot kvar. Han sköt med det första och halvträffade vårt klot 

och lillen ”gick död”. 

 

 



9. Kan du se dig själv spela boule om 10 år? 

Det hoppas jag. 

 

10. Har du någon förebild inom boulen? 

Prins Bertil som sägs ha infört boulen till Sverige. 

 

11. Var spelas det bäst boule….i SKÖ eller NIP? 

Måste ju hålla på SKÖ. 

 

12. Har du alltid spelat för SKÖ? 

Ja, jag gick med i klubben några år efter min pensionering. 

 

13. Om du skulle spela en singel mot Ulla Humla, SKÖ, vem skulle då vinna? 

Naturligtvis jag  :-) 

 

14. Hur skulle vi som boulespelare kunna öka intresset för sporten i Sverige så att flera 

unga kommer och prövar på att spela, och fortsätter att spela boule? 

Den frågan skulle jag gärna vilja få ett svar på.  

 

15. Hur skall man göra för att vinna över dig i en match? 

Alltid lägga närmast lillen. 

 

16 Vilken är den bästa tävlingen i Sverige och varför är den det? 

Jag har för dålig koll eftersom jag inte varit ute på så många tävlingar utanför vårt distrikt. 

 

18. Vem skulle du vilja att jag intervjuade nästa gång och varför tycker du att jag skall 

intervjua den personen? 

Staffan Karp i Nordboulen – han verkar så lugn och behaglig. 

 

19. Du står ofta/alltid i sekretariatet när SKÖ arrangerar en tävling? Minns du den 

första tävlingen då du var tävlingsledare? 

I boule var det en LION-tävling med 50 deltagande lag, alltså knökfullt i Skönsbergshallen. 

Men det gick bra.  Inom badminton har jag hållit på med tävlingsarrangemang sedan ca 40 år, 

av dessa ca 15 år som tävlingsansvarig i Svenska Badmintonförbundet. 

 

20. Skulle du vilja att någon annan hade huvudansvaret under en tävling så du själv 

skulle kunna spela? 

Det är klart att man vill vara med och spela, men jag trivs även med funktionärsrollen. 

 

21. Här kan du få skapa en egen fråga om du vill. 

Det får bli den eviga frågan – hur ska vi kunna rekrytera yngre spelare till boulesporten. 

 



Icke-boulefrågor: 

 

1. Vad gör du helst en dag då du varken spelar boule eller gör något som är 

boulerelaterat? 

Jag är gärna ute i naturen, plockar bär och svamp. Har sedan 70-talet spelat badminton och 

gör det fortfarande.  

 

                            

 

 

2. Vilken är din favoritmat? 

En god köttbit och potatisgratäng. 

 

3. Berätta något som vi inte vet om dig? 

Fick RF`s guldnål samtidigt med Pelle Svensson och Bengan Johansson. 

 

4. Kaffe eller te? 

Kaffe 

 

5. Sommar eller vinter? 

Sommar  

 

6. Hur ung/gammal är du? 

+80 

 

7. Vad jobbar/jobbade du med.......och om du fick drömma lite......vilket är ditt 

drömjobb? 

Började som tidsstudieman och därefter projektledare för tekniska avdelningar vid nybygget 

av Sundsvalls sjukhus i mitten av 70-talet.  

Avslutade med ca 25 år som ekonom vid SPV (Statens pensionsverk). 

 

8.  Om du skulle bjuda Jan Petschler, BOD, på en middag vad skulle du då bjuda  

honom på? 

En god köttbit och potatisgratäng. Vill han hellre ha fisk så blir det Löruddens fiskgryta. 



9. …......och om du skulle bjuda mig? 

Samma som Jan P. 

 

10. Gift, sambo, barn? 

Gift sedan -67, 2 barn 5 barnbarn. 

 

11. Du bor ju på Alnön…..för oss som inte bor där hur skulle du beskriva området? Vad 

finns det att göra där? 

Alnö har trevlig natur att vara ute i och sommartid är det många fina badstränder runt om ön, 

som lockar. 

 

12. Har du träffat på forne boulespelaren Morgan Karlström på Alnön? 

Nej, det är ett obekant namn för mig. 

 

                               

                FN-tjänst i Gaza!                                                        På semester! 

 

 

                                      

               Fotbolls_VM 2006!                                                 Sommar hemma! 

 

Intervjun gjord av Magnus Sandberg, februari 2024. 


